
Side 1 av 2 

MØTEREFERAT    

STYREMØTE  SKJONG BÅTFORENING 

 

EMNE: STYREMØTE 

DATO: 13.04.2010 

MØTT: KJELL GJERDE, RONALD NORDSTRAND, TROND REMØY, ARNE KLYKKEN AUDUN 

STØLEN 

STED: KJELL GJERDE, SKJONGMYRA 

 

 

Dette var første styremøte etter årsmøtet og dermed første årsmøte for det nye styret. 

  

 Sak 01/10 

 Konstituering av styret. 

 Trond er vedlikeholdsansvarlig og setter opp en vedlikeholdsplan og dugnadsplan 

 Ronald inngår i vedlikeholsteam sammen med Trond 

 Arne fortsetter som kasserer, ajorfører medlemsliste, ordner oppgjør for kjøp og salg av 
båtplasser samt web/intranett. 

 Audun er ansvarlig for å lede havneutviding og skriver styrereferater. 

 Kjell er styrets leder og er den som kommuniserer utad mot medlemmer, myndigheter og andre.   

 

 Sak 02/10 

 Styret hadde en grundig gjennomgang av vedtektene med påfølgende friske drøftinger for å 
skaffe seg god oversikt og felles forståelse for vedtektene. 

 

 Sak 03/10 

 Trygve Bergem har endel saker lagret i naustet sitt og har uttrykt ønske om at en finner en annen 
plassering av dette. 

 Vedtak.: 

 Ronald innhenter tilbud på container og sjekker opp mulighet for plassering av dette i havna. 

 

 Sak 04/10 

 Det er meldt inn frostskade på krane i komme. 

 Vedtak: 

 Trond sjekker hva som er skjedd og hva som må utbedres for å få en permanent løsning på 
problemet. 
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 Sak 05/10 

 Det er kommet inn ønske om utvidelse fra Stian og Georg Skjong. Det kan se ut som de allerede 
har tatt seg til rette med å flytte uteliggere og plassere store båter i havna. Styret ser alvorlig på 
dette og vil ta det opp med vedkommende. 

 Vedtak: 

 Styret må skaffe seg en total oversikt over status på plasser i havna og sørge for å få dette rettet 
opp.  

 Kjell tar kontakt med Stian og Georg og informerer om styrets innstilling og status på en 
eventuell utvidelse. 

 

 Sak 06/10 

 Manglende oversikt over venteliste for utviding samt venteliste for nye plasser. 

 Vedtak: 

 Trond går igjennom dokumentasjon som finnes og tar kontakt med Henrik og Sølve for å 
forsøke å skaffe komplette lister. 

 

 

 


